

Title (en)

TRANSPORTABLE CONTAINER, VEHICLE OR BUILDING COMPRISED OF NESTABLE ELEMENTARY VOLUMES.

Title (de)

CONTAINER, FAHRZEUG ODER TRANSPORTIERBARES BAUWERK AUS INEINANDERFÜGBAREN RÄUMLICHEN ELEMENTEN.

Title (fr)

CONTAINER, VEHICULE OU BATIMENT TRANSPORTABLE FORME DE VOLUMES ELEMENTAIRES EMBOITABLES.

Publication

**EP 0114846 A1 19840808 (FR)**

Application

**EP 83902263 A 19830711**

Priority

FR 8213004 A 19820726

Abstract (en)

[origin: FR2530778A1] Device used as a transportable container, vehicle or building and comprised of rigid plane elements forming nestable elementary volumes to form a reduced transport volume, which elements may be spread out to expand the useful space, said device being characterized in that certain of said rigid plane elements are hinged between each other and dimensioned and arranged so that said elementary volumes (V1, V2, V3...), comprising at least one floor and one side surface, may be interconnected by rotation about ridges (A1, A2...).

Abstract (fr)

Dispositif servant de container, véhicule ou bâtiment transportable composé d'éléments plans rigides formant des volumes élémentaires emboîtables les uns dans les autres pour constituer un volume réduit de transport et déployables pour l'extension de l'espace utile, caractérisé en ce que certains desdits éléments plans rigides sont articulés entre eux et dimensionnés et agencés pour que lesdits volumes élémentaires (V1, V2, V3...), comportant au moins un plancher et une surface latérale, s'emboîtent par rotation autour d'arêtes (A1, A2...).

IPC 1-7

**E04B 1/344**; E04H 1/04; B60P 3/34

IPC 8 full level

**B60P 3/34** (2006.01); **E04B 1/344** (2006.01); **E04H 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B60P 3/34** (2013.01); **E04B 1/3442** (2013.01); **E04H 1/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**FR 2530778 A1 19840127**; EP 0114846 A1 19840808; IT 1194319 B 19880914; IT 8322081 A0 19830715; IT 8322081 A1 19850115; WO 8400573 A1 19840216; ZA 835376 B 19840328

DOCDB simple family (application)

**FR 8213004 A 19820726**; EP 83902263 A 19830711; FR 8300143 W 19830711; IT 2208183 A 19830715; ZA 835376 A 19830722